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Sveriges Lärare Värnamo

Protokoll fört vid styrelsemöte, tisdag 3 september 2024

Plats: Sveriges Lärares expedition vid Enehagsskolan

Tid: 13-16

Narvarande: Martin, Anneli, Hamid, Diana, Ulrika, Britta, Alfred, Monika och Lena.

Forslag till dagordning:
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Mötets öppnande

Upprop
Val av mötets ordförande Martin

Val av mötets sekreterare Anneli

Val av en protokollsjusterare tillika rösträknare Hamid

Fastställande av dagordning OK!

Föregående protokoll, läggs till handlingarna.

Avhopp av ledamöteroch ersättare

Kontakta medlemmar inom förskolan för att få en till representant för

förskolan i styrelsen. Lena och Lina ersättare för grundskolan.

Styrelsemötet 11/11, byte av datum? Vi byter till 5/11 8-11. Anneli och Sanja

fixar fika.

Arbetsmiljö, inget HSO på plats.

KommandeFSG 4 september?

a) Vad vill styrelsen skicka med? Diskussioner om skolsäkerhet. Läsårstider.

b) Revideradriktlinje för karriärtjänster, vi har framfört vissa tydligheter. Vi är

oeniga med AG om riktlinjerna.

Ordförande informerar:

a) Från distriktsråd 2/9

Martin informerar om möten,utbildningar för styrelseledamörter, utbildningen

Ny i styrelsen är på gång. ”Beslut blir verklighet” konferens för styrelsen 4-5/12

i Växjö.
b) Fördelning av FFM-tid till arbetsplatserna färdig, sitter på whiteboardtavlan.

c) Påminnelse nätverk

d) LÖV 25
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Sveriges Lärares arbetsgruppträffas först och tittar på statistik, träffar sedan

AG, och sen ett möte i arbetsgruppen igen då yrkanden görs.

e) Kollektivavtal om flextid på Vux

f) BUN: s budget, skolorganisationsutredning mm, BUN beräknar -25 miljoner.

Ombudsträff/utbildning läsåret 24/25?

Idéer om innehåll, form, datum. Styrelsen tillsätter en arbetsgrupp som träffas

och diskuterar innehåll och datum.

Trivselgruppen informerar, gruppen har träffats och diskuterat. Arbetar vidare

med bussresa till Göteborg och bio. Datum och inbjudan kommer.

Ekonomi:

a) Kassören ger en aktuell lägesbild, 215 000 på kontot.

b) Ekonomiska frågor kopplade till punkt 13 och 14

c) Offert för höstens ombudsutbildningar (grundutbildning)

d) Eurocard kreditkort, styrelsen tar beslut om att låta kortet spärras och inte

använda detta mer.

Flytt av expeditionentill Lagmansgatan 1? underläsåret

a) Styrelsen tar ställning till Visions förslag, styrelsen sägerja till detta förslag.

b) Arbetsgrupp inom styrelsen att arbeta med flytten Martin, Anneli och

Ulrika.

Arbetsplatsmöten, aktuell lägesbild

Ev ansökningar om gemensamma arbetsplatser

Rapport från Skolformsföreningen för gymnasiet och vuxenutbildningen

Några träffar, bl a om HÖK.

Övriga frågor

a) Ta undan de stationära datorerna.

b) Min Trygghet-utbildning

c) Styrelsen tog beslut på att köpa namnbrickor och profilmaterial och även

anslagstavlor till expeditionen.

d) Föra kontinuerliga register över arbetsplatserna.

Mötets avslutande
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Martin Turesson ordförande

Ammel: DFN
 

Anneli Svensson sekreterare

 

Hamid ZaheriTetillika rösträknare

 


